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PRIMER PLENO ORDINARIO DO MES DE FEBREIRO 2012

1ºPUNTO DO DIA
-SOLICITUDE DE PARTICIPACION NO PLAN DE COOPERACION COS CONCELLOS (PCC) 2008-2011
En este punto, basicamente, ven a decir que vai aproveitarse unha sobrante de unha subvención para
rematar a obra do Portiño-Esteiro.
Este punto foi aprobado por unanimidad.
2ºPUNTO DO DIA
-Votar a urxencia de dúas mocións do Psoe,
-Que se nombre Fillos Predilectos do Concello a todolas persoas que foron alcaldes de Muros, e que ata
de agora non tiñan ese reconocimento.
Aprobouse cos votas a favor do Psoe e PP e a abstención do Bng.
-Nombrar o 24 de febreiro como día de Rosalía de Castro no concello de Muros.
Aprobouse por unanimidad.
3ºPUNTO DO DIA
-Moción do Bng para nombrar Fillo Predilecto ao recientemente falecido Domingos Dosil Cubelo.
Aprobado por unanimidad. Todos os grupos tiveron unhas palabras de recordo e reconocimento para o

ex-alcalde, aínda que a sra alcaldesa quixo deixar de manifesto a grandes diferencias que tivo con él.

ROGOS E PREGUNTAS

-O portavoz do PP preguntou:

-Polas dúas facturas que volvían a aparecer, unha de comida de urbanismo, que a explicación da

alcaldesa, máis que esclarecer, escurece a procedencia de esa factura, xa que nos deu a entender que a

culpa era do restaurante que expedía todalas facturas justificando que eran de urbanismo. Dixo que lle

pediran rectificación, pero o que non entendemos e que se está aprobada para o pago e que debería estar

debidamente xustificada. E outra era de pinchos e refrescos que non se acorda moi de que é pero debe

ser de algunha obra de teatro que como non cobraron pois convidouselles a uns pinchos.

-Preguntouselle, tamén, se se lle subira o soldo ao arquitecto que contratou, xa que no mes de xaneiro

pagaselle 4130¼, por 2 ou 3 días de traballo a semana. Dixo que estaba ocupando o lugar do arquitecto o

que lle rematou o contrato en decembro, pero temos que recordar que o soldo de ese contrato era

subvencionado na súa totalidad, e o aumento de soldo de este señor vai a cargo do concello.

Preguntamos que funcións estaba desempeñando o aparellador municipal, por que se o sr Comesaña
leva, polo visto, toda a área de urbanismo...

-Preguntamos por os 931¼ que a alcaldesa pasa de dietas en tres meses. A resposta é, canto menos,

curiosa, por que parte de ese diñeiro é por desplazamento as reunións da mancomunidade do Barbanza,
o PP pregunta se non é a propia mancomunidade que se fai cargo de esas dietas, ela dí que de momento
non recibeu nada, pero que se llo pagan non ten problema e devolverlle os cartos o concello, é decir, ela

mentras tanto vai cobrando...
-Volvemos a recordarlle que estamos a 9 de febreiro e seguimos sen transporte adaptado e moitos dos
usuarios non se está a desplazar os centros a onde acudían. Polo visto, falta algunha documentación,

pero en unha semana estará funcionando.
-Preguntamos pola modificación do orzamento na área de asuntos sociais, por que aumentase en
18.500¼ a partida de Outros Gastos Sociais (que non nos especificou cales eran) e sacase ese diñeiro das
partidas de Atencións Benéficas e Asistencias; Subvencións a Familias e Subvencións de Promoción e
Inserción da muller. Alarmante que nos tempos que corren, o concello de Muros esté deixando sen

contido as partidas que, debido a crise, moitas familias do concello poidan precisar.
-O Bng preguntou cantas mensualidades se lle debía a mancomunidade do Barbanza, e resulta que se lle
deben dúas mensualidades de 40.000¼ cada unha, esto é 80.000¼. Queremos recordar que ata agora os

pagos estiveron o día.

Pero sen dúbida a guinda do día, foi as declaracións finais da alcaldesa, onde di que o concelleiro do Bng
podería estar violando a lei de protección de datos por expor públicamente nas redes sociais

documentación co nome das empresas que suministran ao concello, alegando que iso é de caracter
privado, que a xente non ten por que conocer eses nomes, e que antes de correr o risco de que os
aludidos denuncien ao concello, o concello vai interpoñer unha denunica ao concelleiro do Bng.




